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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 22 

Utvärdering av feriejobb för unga - Remiss från kommunstyrelsen                                       
Dnr 01.06/1354/2015 
 
BESLUT 
 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat arbetsmarknadsnämndens utvärderingsrapport om 

sommarjobben 2015. I rapporten lämnas ett antal konkreta förslag, där syftet framför allt är att 

förbättra styrningen och samordningen inom staden i handläggningen av sommar- och 

feriejobb. 

 

De förslag som arbetsmarknadsnämnden lämnar bör enligt idrottsförvaltningens uppfattning 

kunna bidra till att likvärdigheten i tillgång till feriejobb ökar samt att en bättre samordning 

och kvalitet i handläggningen uppnås. Förvaltningen framhåller att det är viktigt att så många 

ungdomar som möjligt får en chans till sommarjobb, men att det inte får innebära att kvantitet 

går före kvalitet. De nätverksträffar arbetsmarknadsnämnden inbjuder till bör omfatta stadens 

samtliga nämnder och bolag. De sommar- och feriejobb staden erbjuder ska vara lämpade och 

ligga på en kravnivå som möter såväl arbetsplatsens behov och förutsättningar som den 

enskilde ungdomens kunskaper.  

 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: Jobb skapar framtidstro och jobb skapar integration. 

Det har varit bra att Alliansen kraftigt har byggt ut antalet feriejobb med störst fokus på de 

ungdomar som behöver det mest. Frågan är dock om majoriteten har lyckats förvalta detta på 

bästa sätt. Man har byggt ut antalet jobb kraftigt men kvaliteten har samtidigt blivit lidande. 

Tyvärr har också utvidgningen av målgruppen gjort att många ungdomar i de lägre åldrarna 

inte har fått jobb. 
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När rapporten anmäldes för arbetsmarknadsnämnden skrev arbetsmarknadsförvaltningen i sitt 

tjänsteutlåtande: ”För att klara högt satta volymmål tar en del arbetsplatser emot ett så stort 

antal ungdomar att det är svårt att hitta arbetsuppgifter och ungdomar blir undersysselsatta. 

Det skapas även särskilda sysselsättningsprojekt där arbetsuppgifterna inte alltid upplevs som 

meningsfulla.” En kritik som också bekräftas av idrottförvaltningen i det ärende som nu 

beslutas av idrottsnämnden.  

 

Risken är att detta skapar förvaring snarare än jobb. Det ger inte de unga de erfarenheter som 

de behöver på arbetsmarknaden. Därför måste arbetet intensifieras med att bredda utbudet av 

jobb. Vi vill att staden ska kunna stödja privata arbetsgivare som tar sig an feriejobbare med 

att i första hand kompensera dem för kostnaderna för handledning och introduktion. Att det 

enligt Swecos rapport finns vissa unga vuxna som får feriejobb, som har påbörjat 

högskolestudier, visar vidare att man vänder sig till fel målgrupp. 

 

Samtidigt anser flera av handläggarna att det har blivit svårare för ungdomar med 

funktionsnedsättning att hitta sommarjobb – just på grund av de ökande volymkraven. 

Majoriteten har prioriterat unga vuxna som är etablerade i sina studier och som inte kommer 

att ha några problem att hitta jobb i framtiden framför ungdomar som verkligen behöver hjälp 

med att få in en fot på arbetsmarknaden. Det är inte en politik som utgår från de som är i mest 

behov av stöd. 

 

Vi vill till sist understryka att en samlad politik för att göra det möjligt för unga att få 

feriejobb naturligtvis först och främst måste utgå ifrån insatser för att sänka trösklarna in på 

arbetsmarknaden i den privata sektorn. Tyvärr gör majoritetens och regeringens 

skattehöjningar och höjningar av arbetsgivaravgiften det svårare för ungdomar i Stockholm att 

få jobb. 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


